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Obec Tibava, Tibava 131, 073 01 Sobrance 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA KONANÉHO  

DŇA 30.05.2023 o 17.00 HOD. 

na Obecnom úrade v Tibave – malá sála 

 

 

 

PRÍTOMNÍ : 

 

 

STAROSTA OBCE:   Marián Čuhanič 

 

 

POSLANCI:  Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter,  

 Lukačko Marcel, Mgr. Bilohlávek Dávid 

 

  

ZAPISOVATEĽ ZÁPISNICE:  Bc. Monika Lukačková          

 

Ďalej prítomní: Miloš Paulo, Fečiková Paula, Palouček Slavomír, Monika Paloučková, Mária 

Copková 

 

          

 

1. Otvorenie 
Zasadnutie zo dňa 30.05.2023 otvoril a viedol starosta Marián Čuhanič. V úvode starosta obce 

privítal všetkých prítomných a ospravedlnil poslankyňu Marcelu Viňansku ( mimo SR ) a poslanca 

Mgr. Mareka Kasiča ( služobná cesta ).  Na zasadnutí boli prítomní 5 zo 7 poslancov, preto bolo 

konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Zapisovateľkou bola určená Bc. Monika Lukačková a za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

Mgr. Barbora Šulganová a Marián Marcín. 

 

Všetci prítomní poslanci schválili zapisovateľa i overovateľov zápisnice.  

ZA: 5 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

3. Schválenie programu rokovania 

Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá bola riadne 

vyvesená na úradnej tabuli obce.  

O doplnenie bodu do programu OZ požiadali : 

Poslanec Peter Kudelás : súhlasne stanovisko obce ako vlastníka nehnuteľnosti pre FK Tibava- 
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projekt. 

 

Všetci prítomní poslanci schválili program Obecného zastupiteľstva konaného 30.05.2023.  

ZA: 5 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

4. Kontrola plnenia uznesení z OZ 17.03.2023 
01/2023 zapisovateľ a overovateľ – splnené 

02/2023 program zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

              Poslanec Mgr. Marek Kasič –úprava VZN – bod programu dnešného OZ 

              Poslanec Peter Kudelás –WC v šatniach FK Tibava – splnené odovzdané kľúče  

              Poslanec Marián Marcin –podnet na kontrolnú činnosť pre HKO Tibava - nesplnené 

              Občianka / zamestnankyňa MŠ Jana Pavlová – odmeny pre zamest. Jana Pavlova 

nehlasovalo sa                                              

              Občianka Danka Rebjaková -odmena pre zam. Jozefa Rebjaka - splnené 

              Hlavný kontrolór obce Jaroslav Majoroš - doplňujúca správa ku kontrolnej činnosti - 

neobdržaná správa 

03/2023 zvukový záznam z OZ – splnené 

04/2023 spôsob prevodu a zámer predaja vlastníctva nehnuteľného majetku obce 

              kúpnou zmluvou ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 

SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov do výlučného 

vlastníctva Miloša Paula – v riešení, bod programu 

05/2023 zapojenie sa obce Tibava do výzvy z Environmentálneho fondu 2023 C1/C4  – aktuálny 

stav bod programu 

06/2023 zapojenie sa obce Tibava do výzvy z Environmentálneho fondu 2023 C2/C5-  – aktuálny 

stav bod programu 

07/2023 Uznesenia splnené 

 

Všetci prítomní poslanci berú na vedomie kontrolu plnenia z OZ 17.03.2023. 

ZA: 5 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

5. Zmluva o poskytnutí finančnej dotácie z rozpočtu obce Tibava v roku 2023 
Starosta obce oboznámil prítomných poslancov, že po konzultácií s otcom duchovným, 

Rímskokatolícka farnosť Nanebovzatia Panny Márie, Tibava, je potrebná oprava schodov a iných 

údržbových prác. Náklady na opravu zvonov sú už plne vyrovnané. Starosta obce dáva obecnému 

zastupiteľstvu zahlasovať za dotáciu pre Rímskokatolícku farnosť Nanebovzatia Panny Márie, 

Tibava vo výške 2 000 €, ktorá bude slúžiť na úhradu nákladov spojených s údržbou a opravou 

priestorov kostola. 

 
Všetci prítomní poslanci schvaľujú zmluvu o poskytnutí finančnej dotácie z rozpočtu obce Tibava 

v roku 2023 pre Rímskokatolícku farnosť Nanebovzatia Panny Márie, Tibava vo výške 2 000 €. 

ZA: 5 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlavek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

6. Osobitný zreteľ Miloš Paulo – schválenie prevodu nehnuteľného majetku obce z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa 
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Obecné zastupiteľstvo v Tibave schvaľuje prevod nehnuteľného majetku obce (pozemku), 

kúpnou zmluvou, na nadobúdateľa: 

Miloš Paulo, za kúpnu cenu 1,- €, ako prípad hodný osobitného zreteľa  

 

Jedná sa o kúpu pozemku parcely registra „C“ KN, parc. č. 95 – záhrada, o výmere 117 

m2, evidovaný na LV č. 427 pre okres Sobrance, katastrálne územie Tibava, obec Tibava, ku 

ktorému má výlučné vlastnícke právo obec Tibava, v prospech kupujúceho Miloša Paula. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa sa zdôvodňuje najmä na základe podielovej listiny, 

ktorá poukazuje na vlastníctvo nehnuteľnosti kupujúceho a jeho právnych predchodcov, taktiež 

v jeho dlhodobom užívaní zo strany kupujúceho a skutočnosťou, že z hľadiska jeho umiestnenia 

je tento pozemok pre obec Tibavu a ďalšie tretie osoby nevyužiteľný 

 

ZA: 5 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

  

7. Schválenie návrhov VZN - VZN 1/2023, VZN 2/2023 
Starosta obce predniesol návrh VZN 1/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej jedálni v 

zriaďovateľskej pôsobnosti obce Tibava. Poslanec Mgr. Dávid Bilohlavek nesúhlasil s návrhom 

VZN a trval opätovne na svojej pripomienke, v ktorej uvádzal, že deti i dospelí nemôžu byť 

v jednom finančne pásme. Všetci prítomní poslanci sa zhodli na prerobení návrhu a až následne 

potom sa bude opätovne schvaľovať. 

Starosta obce predniesol návrh VZN 2/2023 o zásadách odmeňovania poslancov Obecného 

zastupiteľstva obce Tibava. Všetci poslanci súhlasili s ročnou odmenou fix 300 € v čistom plus 

mimoriadna odmena podľa zásluh, ktorá sa schváli na novembrovom OZ.  Poslanec Mgr. Dávid 

Bilohlavek mal pripomienku, že vzhľadom k tomu, kedy obdržal vyhodnotenie pripomienok, tak 

nemal čas si to naštudovať, čiže nie je možné, aby to teraz schválil. Taktiež podotkol, že v návrhu 

sa uvádza, že odmenu zástupcovi starostu obce má schvaľovať starosta obce, avšak v zákone sa 

uvádza inak – OZ schvaľuje odmenu zástupcovi starostovi. Prítomný poslanci sa zhodli na 

prešetrení správnosti a doplnení pripomienky do návrhu a až následne potom sa VZN schváli. 
 

8. Rôzne 

a) Environmentálny fond - výzvy  
Starosta obce dáva na vedomie obecnému zastupiteľstvu aktuálny stav projektov 

z environmentálneho fondu: Žiadosti sú odoslané, zatiaľ čakáme na odpoveď. V prípade kladného 

vybavenia projektu C5, by občania Tibavy mohli obdržať do každej domácnosti domáci komposter 

1100 l.  

b) Projekt „Riešenie detského a workoutového ihriska pri ZŠ a MŠ v obci Tibava“ s 5 

% spoluúčasťou obce 
Starosta obce poskytol poslancom OZ návrh prospektov detského ihriska a workoutového ihriska 

pre dospelých. Taktiež vysvetlil, že momentálne u projektanta prebieha príprava dokumentácie a 

termín podania žiadosti je predĺžený do 30.júna. V tomto projekte je zahrnutá i rekonštrukcia 

multifunkčného ihriska v cene cca. 2 000 €. 

Starosta obce vyzval OZ na hlasovanie za zapojenie sa do projektu i s 5 % spoluúčasťou. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Tibave schvaľuje zapojenie sa obce Tibava do projektu „Riešenie 

detského a workoutového ihriska pri ZŠ a MŠ v obci Tibava“ s 5 % spoluúčasťou obce. 
ZA: 5 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 
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ZDRŽALO SA: 0 

 

c) Príspevok za pomoc pri vojnovom konflikte 
Starosta obce informoval poslancov, že obec požiadala o príspevok za pomoc pri vojnovom 

konflikte, ktorý by mal byť vo výške cca 10 400 €. A preto požiadal poslancov, aby si premysleli, 

ako  bude obec pokračovať s kúpou mrazničky do domu smútku. Či pôjdeme do výzvy, kde žiadateľ 

bude Obec Tibava alebo obec zakúpi mrazničku a zabezpečí potrebnú rekonštrukciu 

prostredníctvom vlastných financií. Každopádne je potrebné odkúpiť dokumentáciu od Sociálneho 

podniku Tibava, s.r.o.. Poslanec Mgr. Dávid Bilohlavek mal dotaz na firmu, ktorá to bude celé 

zabezpečovať. A poznamenal, že je potrebné, aby sa robilo výberové konanie.  

d) Úprava času verejného osvetlenie  
Starosta obce berie na vedomie úpravu času verejného osvetlenia v čase letných prázdnin. 

Nočný čas osvetlenia : od 21 hod do 24 hod. 

e) Zrkadlo v Hornianskej uličke  
Poslanec Marcel Lukačko mal otázku, či by nebolo možno kvôli bezpečnosti detí i idúcich aut 

v neprehľadnej zákrute pri dome č. 167 zabudovať dopravné zrkadlo.  

Na otázku mu bolo odpovedané, že určite áno, len je potrebe vyriešiť umiestnenie – súhlas 

vlastníkov pozemku, nehnuteľnosti či stĺpu. 

f) Deň detí  
Poslanci sa zhodli na usporiadaní obecnej akcií  Deň detí, hurááá prázdniny – športový deň, ktorý sa 

uskutoční 8.7.2023 so začiatkom cca o 11: 00 hod. 

Program : športové hry a aktivity pre detí, šliapacie káry, skákací hrad pre deti od cca 14 hod, 

občerstvenie guľáš, hasiči.  

Občan Slavomír Palouček upozornil na nebezpečné bariéry okolo ihriska. 

g) Občianka Mária Copková mala otázku ohľadom stromu u paní Matejovej. Jedná sa o starý 

a veľký strom,  ktorý je potrebné odstrániť, kým nedôjde k ohrozeniu života alebo zničenia 

okolitých domov/nehnuteľností. Starosta vysvetlil, že paní Matejová dostala povolenie na výrub 

stromu, avšak odmietla to hradiť z vlastného, keďže je dôchodkyňa a nemá dostatok financií na 

zaplatenie výrubu takéhoto stromu. Poslanci obecného zastupiteľstva diskutovali a zhodli sa, že sa 

jedná o súkromný pozemok, kde obec nemôže hradiť a zabezpečiť takýto úkon. Občianka sa musí 

obrátiť na susedov, ktorých tento strom ohrozuje a taktiež i na svoju rodinu. 

h) Nebezpečné stromy v Grófskom parku – poslankyňa Mgr. Barbora Šulganová navrhla, či by 

nebolo možné odstrániť nebezpečnú vyschnutú borovicu v Grófskom parku a to ešte pred obecnou 

akciou hurá prázdniny. Poslanec Marián Marcin sa navrhol, že kontaktuje kompetentného, ktorý by 

mohol vykonať arboristické práce. Poslanci berú na vedomie. 

Poslankyňa mala návrh i na upevnenie tabuľky “ zákaz vstupu motorových vozidiel“ do areálu  

Grófskeho parku. Starosta obce jej udelil súhlas.  

ch)  Polievanie novovysadených stromčekov a kríkov cez pracovné dni bude zabezpečené po 

dohode obcou, ak bude k dispozícia dostatok pracovných síl.  

i) Pomoc od p. Jozefíny Majorošovej – občianka p. Majorošová ponúkla občanom Tibavy, 

v zastúpení poslankyne Mgr. Šulganovej, pomoc pri dedičských konaniach, ktoré budú súčasťou pri 

pozemkových úpravách v k.ú. Tibava. 

j) Poslanec Mgr. Dávid Bilohlávek mal otázku na svoju zápisnicu z februára 2023: na dôvod, 

prečo nie je zverejnená, či je potrebný ešte podpis nejakého overovateľa. Starosta obce vysvetlil, že 

zatiaľ ju nepodpísal on. Po podpísaní starostom obce bude zápisnica zverejnená, ale uznesenia sa 

stali neplatnými. 

k) súhlasne stanovisko obce ako vlastníka nehnuteľnosti pre FK Tibava- projekt. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Tibave dáva súhlasne stanovisko obce ako vlastníka nehnuteľnosti 

nachádzajúcej sa na parcele reg. C č.16 a parcele reg. C č. 96 v katastrálnom území  Tibava s 

realizáciou projektu Rekonštrukcia hracej plochy na futbalovom ihrisku vypracovanom FK 

Tibava, v. z. Lukáš Kudelás. 
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ZA: 5 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel 

Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

 

12. Návrh na uznesenie 
 

Na základe hlasovania poslancov starosta obce navrhol prijatie uznesení. 

 

Všetci poslanci (5 poslanci) súhlasili s návrhom a schválili uznesenia, ktoré sú prílohou tejto 

zápisnice. 

ZA: 5 (Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter, Mgr. Dávid Bilohlávek, Marcel Lukačko) 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

Na záver rokovania starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí OZ dňa 

30.05.2023. 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:  Bc. Monika Lukačková     …...............................  

 

 

 

        …............................................    

                       Marián Čuhanič 

         starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice     Marián Marcin                              …............................. 

 

                       Mgr. Barbora Šulganová             ..…........................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


